
PŘEDVÁNOČNÍ SETKÁNÍ S PŘEDSTAVITELI MČ PRAHA 17 A CSZS. 

Klub seniorů Řepy,  v počtu 46  přítomných členů na svém zasedání dne 

21.12.2016  přivítal  mezi sebou zástupce MČ Praha 17 v čele se starostkou 

Mgr. Jitkou Synkovou, místostarostou  Martinem Markem, Bc. Michaelou 

Linhartovou  a  zástupce CSZS v čele s ředitelem PhDr. Jindřichem  Kadlecem, 

Ing. Jaroslavou Šimonovou, Mgr. Monikou Čermákovou a Janou Štěpánkovou. 

Ing. Mária Szitányiová, předsedkyně klubu popřála všem požehnané, krásné a 

spokojené Vánoční svátky a všechno nejlepší, hlavně zdraví a dobrou spolupráci 

v  Novém roce 2017. Poděkovala našim hostům za pomoc, kterou nám v roce 

2016  poskytovali v naši klubové činnosti. I my jsme se snažili a reprezentovali 

jsme je  i nás  tak, abychom naši MČ Praha 17 ŘEPY zviditělnili nejenom v Praze 

ale i v celé České republice. Předali jsme našim hostům malé dárečky, abychom 

jim  projevili  vděčnost za jejich pomoc a starostlivost. Věříme, že i naše 

Vánoční a Novoroční přáni, které jsme jim letos poprvé v elektronické podobě 

zaslali, je potěšilo. Naše přáni bylo v duchu adventního očekávaní veselých 

Vánoc a prezentace z činnosti klubu; moc děkujeme našemu místopředsedovi a 

webmasterovi,  Mgr. Petrovi  Gruberovi  za skvělou práci. 

Připili jsme si na naši dobrou spolupráci, na krásné lidské vztahy a hlavně na 

zdraví nás všech a našich blízkých. Zazpívali jsme si společně koledu „Narodil se 

Kristus  Pán“ za doprovodu PaedDr. Marie Čaňkové na varhánkách  a našeho 

zlatého slavíka, Petra Lachmama. Místopředseda Ing. Alois Řezník  poděkoval za 

nás všechny za skvělou a velmi úspěšnou práci bývalému předsedovi klubu  

Josefu Procházkovi. 

A  nasledovalo již tradiční rozdávaní dárečků od pani starostky členům klubu. 

Krásná kytička, čokoláda, adress book a osobní blahopřání potěšilo naše 

srdíčka. Moc za to děkujeme. Poděkovat je třeba i za cukroví, které napekly 

členky klubu a s láskou je podělily na zasedací stoly, a též našim mužům, kteří 

nám nalévali vínečko, abychom si mohli na to zdraví připít. Za technické 

zabezpečení akce děkujeme místopředsedovi Miroslavovi Ptáčkovi.  

 

Povídala  si s Vámi předsedkyně klubu  Ing. Mária Szitányiová 

Akci nafotil  Mgr. Petr Gruber a Jaroslav Hladík. 



 



 



 

 

 

 



 

 

 

 



 

 

 

 



 

 

 

 



 

   

 

 

 

 

 

 

   

 


